

**No. 2,944—Mr. Cossitt—October 16**

What was the total sum of money paid between April 1, 1972 and March 31, 1973 to each of the lawyers in the Province of Saskatchewan listed in the answer to Question No. 2,274?

**No. 2,945—Mr. Cossitt—October 16**

What was the total sum of money paid between April 1, 1972 and March 31, 1973 to each of the lawyers in the Province of Manitoba listed in the answer to Question No. 2,275?

**No. 2,946—Mr. Cossitt—October 16**

What was the total sum of money paid between April 1, 1972 and March 31, 1973 to each of the lawyers in the Province of Quebec listed in the answer to Question No. 2,276?

**No. 2,947—Mr. Cossitt—October 16**

What was the total sum of money paid between April 1, 1972 and March 31, 1973 to each of the lawyers in the Province of Newfoundland listed in the answer to Question No. 2,277?

**No. 2,948—Mr. Cossitt—October 16**

What was the total sum of money paid between April 1, 1972 and March 31, 1973 to each of the lawyers in the Province of New Brunswick listed in the answer to Question No. 2,278?

**No. 2,949—Mr. Cossitt—October 16**

What was the total sum of money paid between April 1, 1972 and March 31, 1973 to each of the lawyers in the Province of Nova Scotia listed in the answer to Question No. 2,279?

**No. 2,950—Mr. Cossitt—October 16**

What was the total sum of money paid between April 1, 1972 and March 31, 1973 to each of the lawyers in the Province of Ontario listed in the answer to Question No. 2,280?

**No. 2,956—Mr. Cossitt—October 17**

What were the names and addresses of all lawyers employed by Central Mortgage and Housing Corporation during the past fiscal year in the Province of British Columbia and what was the total amount of money paid to each individual?

**No. 2,957—Mr. Cossitt—October 17**

What were the names and addresses of all lawyers employed by Central Mortgage and Housing Corporation during the past fiscal year in the Province of Alberta and what was the total amount of money paid to each individual?

**No. 2,958—Mr. Cossitt—October 17**

What were the names and addresses of all lawyers employed by Central Mortgage and Housing Corporation during the past fiscal year in the Province of Saskatchewan and what was the total amount of money paid to each individual?

**N° 2944—M. Cossitt—16 octobre**

Quelle somme totale a été versée entre avril 1972 et le 31 mars 1973 à chaque avocat de la province de la Saskatchewan dont le nom figure dans la réponse à la question n° 2274?

**N° 2945—M. Cossitt—16 octobre**

Quelle somme totale a été versée entre avril 1972 et le 31 mars 1973 à chaque avocat de la province du Manitoba dont le nom figure dans la réponse à la question n° 2275?

**N° 2946—M. Cossitt—16 octobre**

Quelle somme totale a été versée entre avril 1972 et le 31 mars 1973 à chaque avocat de la province de Québec dont le nom figure dans la réponse à la question n° 2276?

**N° 2947—M. Cossitt—16 octobre**

Quelle somme totale a été versée entre avril 1972 et le 31 mars 1973 à chaque avocat de la province de Terre-Neuve dont le nom figure dans la réponse à la question n° 2277?

**N° 2948—M. Cossitt—16 octobre**

Quelle somme totale a été versée entre avril 1972 et le 31 mars 1973 à chaque avocat de la province du Nouveau-Brunswick dont le nom figure dans la réponse à la question n° 2278?

**N° 2949—M. Cossitt—16 octobre**

Quelle somme totale a été versée entre avril 1972 et le 31 mars 1973 à chaque avocat de la province de la Nouvelle-Écosse dont le nom figure dans la réponse à la question n° 2279?

**N° 2950—M. Cossitt—16 octobre**

Quelle somme totale a été versée entre avril 1972 et le 31 mars 1973 à chaque avocat de la province de l'Ontario dont le nom figure dans la réponse à la question n° 2280?

**N° 2956—M. Cossitt—17 octobre**

Quels sont le nom et l'adresse de tous les avocats employés par la Société centrale d'hypothèques et de logement au cours de la dernière année financière dans la province de la Colombie-Britannique et quelle somme totale a-t-on versée à chacun d'entre eux?

**N° 2957—M. Cossitt—17 octobre**

Quels sont le nom et l'adresse de tous les avocats employés par la Société centrale d'hypothèques et de logement au cours de la dernière année financière dans la province de l'Alberta et quelle somme totale a-t-on versée à chacun d'entre eux?

**N° 2958—M. Cossitt—17 octobre**

Quels sont le nom et l'adresse de tous les avocats employés par la Société centrale d'hypothèques et de logement au cours de la dernière année financière dans la province de la Saskatchewan et quelle somme totale a-t-on versée à chacun d'entre eux?